
8  Obec Dlouhé, Dlouhé 10, 592 55 p. Bobrová, IČO 00599361

Č. j. 06/24

Zápis z     15. zasedání zastupitelstva obce Dlouhé ve volebním období 2022 - 2026   

konaného dne 17. 10. 2024, od 19:00 hod, v     zasedací místnosti obce  

Přítomní členové ZO (8 z 9):
Hlavatá Jaroslava,  Hubl Jiří,  Krejsek Jan, Musilová Ludmila, Petera Roman, Ing. Stupka Jaroslav,  Tulis 
Josef, Tulisová Pavlína
Omluven: Ing. Hlavatý Josef        
Hosté:  anonymizováno

Přítomní občané: 
Ověřovatelé zápisu:    Krejsek Jan, Musilová Ludmila
Zapisovatel:                Tulisová Pavlína

Navržený   program:    
1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Hospodaření obce a zpráva o činnosti
4. Žádost o finanční podporu na zajištění sociálních služeb – Portimo , o.p.s.
5. Schválení finančního daru na povodně
6. Žádost o umístění dopravního zrcadla 
7. Schválení uzavření pracovního poměru – Dohody o provedení práce s členem zastupitelstva 
8. Smlouva o převodu práv a povinností z rozhodnutí o umístění stavby – NN pro zasíťování nových 

parcel pro rodinné domky od EG.D.
9. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene pro vedení NN pro nové parcely na 

obecních pozemcích
10. Schválení smlouvy s kolektivním správcem NEVAJGLUJ a.s.
11. Schválení záměru odkupu nemovitostí na místní komunikaci 
12. Změny na sběrném dvoře v Bobrové 
13. Rozpočtové opatření 6/2024 (na vědomí) a 7/2024
14. Různé

1) Zahájení 

Zasedání  Zastupitelstva  obce  Dlouhé  (dále  též  jako  „zastupitelstvo“)  bylo  zahájeno  v 19.00  hodin 
starostkou obce Jaroslavou Hlavatou, která  konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle 
§93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce (i elektronické) zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 
nejméně 7 dní, a to od 9. 10. 2024 do 18. 10. 2024. Zastupitelé obdrželi pozvánku a materiály e-mailem, 
všichni přijetí potvrdili. Zastupitelstvo je usnášení schopné, přítomna nadpoloviční většina zastupitelů. 
Starostka seznámila s programem jednání, který zastupitelé obdrželi a dotázala se, zda chce někdo program 
doplnit. Nikdo nepožádal o doplnění a navržený program byl schválen. Vedením dalšího průběhu schůze 
pověřila starostka místostarostku obce (dále jen předsedající). 
Návrh usnesení č. 06/24/01 – Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního jednání. 
Hlasování:  8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

2) Volba ov  ěř  ovatel  ů   zápisu  
Starostka navrhla za ověřovatele zápisu Jana Krejska a Ludmilu Musilovou.
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Návrh usnesení  č.  06/24/02  –  Zastupitelstvo  obce  určuje  za  ověřovatele  Jana  Krejska  a  Ludmilu 
Musilovou.    
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

3) Hospodaření obce a zpráva o činnosti 
Podrobný přehled  hospodaření  obce  k 30.  9.  2024 byl  promítnut  projektorem a  místostarostka  podala  bližší  informace.  Nikdo 
nevznesl dotaz k hospodaření. Dále místostarostka podala zprávu o činnosti z minulého jednání: 
-  po minulém zastupitelstvu jsem oslovila  E.ON s nabídkou na novou cenu el.en.  Letošní  rok byl  dle  standartního ceníku.  Po 
konzultaci s panem Šrámkem jsme 20.8.2024 uzavřeli smlouvu na 3 roky s postupně klesající cenou za MWh pro všechna odběrná 
místa. Pro rok 2025 - 3 085,- Kč, 2026 – 2 865,- Kč, 2027 – 2 555,- Kč. Nyní je cena podle ceníku na letošní rok 4 206,- Kč ve VT a 
3 805,- Kč v NT, kde je dvojtarif (KD,Hasička,vodovod), VO – 4 052,- Kč, na OÚ 4 039,- Kč.
12.8.2024  –  dovezli  poslední  část  věcí  z dotace  Předcházení  odpadům  přes  Mikroregion  Novoměstsko,  a  to  černý  kontejner 
s nášlapem na drobné kovy, byl vyměněn za železný. 
- 31. 8. 2024 ukončení prázdnin s neckyádou a ukázkou cvičení na workoutu se vydařilo. K workoutu zakoupeny 2 lavičky od firmy 
PROFIBA z Kalů. S opěradlem stála cca 10 000,- Kč, bez opěradla cca 8 000,- Kč, ale myslíme si, že jsou pěkné. Navrhujeme pro 
příští rok koupit stejný typ k zastávce i k prodejně, s nátěrem v hnědé barvě a stávající lavičky by se mohly rozvést třeba k rybníkům, 
přehrázkám. Všichni souhlasí. Také jsme u stejné firmy objednali 2 ks schránek na pytlíky na psí exkrementy. Tak snad se zlepší  
situace a ubude stížností.  O měsíc později 28.9.2024 se uskutečnilo obecní posezení, které mělo také kladné ohlasy.
- 14.8.2024 objednán kontejner na textil a uzavřená smlouva o poskytování služeb (vývoz) s  Diakonií Broumov, sociální družstvo. 
Do konce roku připravíme novou obecně závaznou vyhlášku o nakládání s odpadem v obci, kde bude přidán textilní odpad. 
- 14.8.2024 – začalo bourání dřevěné boudy za OÚ, kde vznikne místo ze zastřešených lodních kontejnerů v rámci dotace Kraje 
Vysočina, program Odpadové hospodářství. Eternit jsme si sami odvezli na skládku do Bystrého, tím jsme ušetřili cca 4000,- Kč  
oproti tomu, kdybychom dali TS Bystřice n/P. Místostarostka poděkovala za pomoc Jardovi Janíčkovi, vybagroval a upravil místo, 
anonymizováno za pomoci Jirky Hubla vyměřili místo na kontejnery a anonymizováno s  anonymizováno udělali veškerou práci 
sami. Odsouhlasena odměna – o výši rozhodne starostka. Kontejnery byly dodány 15.10.2024 a usazeny přímo na místo. Faktura  
činila 186 945,- Kč včetně dopravy a složení na místo. Na příští týden jsou domluveni tesaři  anonymizováno, že by udělali krov 
včetně dodání dřeva. Mohlo by být do 3 týdnů hotovo. Souhlas.
- 15.8.2024 – proběhla schůzka zastupitelů s projektanty návrhu územního plánu obce. Byly doplněny ještě nějaké podněty, zejména 
plochy pro umístění rekreačních chat u rybníků. Dle informací by mohli mít koncem října návrh předjednaný na krajském úřadě. 
- 16.8.2024 – na MMR zaslány podklady pro vydání rozhodnutí k dotaci za Bílou stuhu, doposud nedošlo Rozhodnutí – nemůžeme 
žádat zatím o proplacení.
- 19.8.2024 – uzavřená smlouva s firmou PODA a.s. o umístění zařízení veřejné komunikační sítě za plotem u vodojemu. Od září  
nám účtují sníženou sazbu za internet 99,- Kč. V září byla vystavena faktura za 9-12/2024 na nájemné ve výši 484,- Kč.
- 21.8.2024 přišlo usnesení z Policie ČR, že odkládají z důvodu neznámého pachatele trestní věc podezření ze spáchání přečinu 
poškození cizí věci – požár v obecním lese 30.4.2024. 
-  5.9.2024 byla  podepsaná kupní  smlouva na nemovitosti  s  anonymizováno, jejichž nákup byl  schválen na minulém jednání. 
9.9.2024 proběhl vklad do katastru. Oznámení o zavkladování došlo 1.10.2024 a 4.9.2024 byla z úvěrového účtu provedena úhrada 
v celé  výši  4 207 000,-  Kč (splácení od ledna 2025).  Ze smlouvy vyplýval  závazek pronájmu (pachtu)  zemědělských pozemků 
s panem  anonymizováno,  který  přešel  dodatkem  na  obec.  18.  9.  2024  jsme  se  starostkou  navštívili  dům  s projektanty  (Ing. 
anonymizováno s kolegou) ohledně posouzení náročnosti na přestavbu na byty. Po prohlídce jsme odcházeli trochu zklamaně – 
z jejich pohledu by dům včetně stodoly zbourali a začali znovu, ponechali by pouze garáž. Navrhujeme se sejít na pracovní schůzce 
zastupitelů a prodiskutovat tuto otázku. Určitě do domu vzít ještě např. zedníka či dalšího projektanta, ať máme více názorů. Všichni  
souhlasí. anonymizováno začal s vyklízením, ale jde to pomalu. 
- 6.9.2024 – obnoven vkladový účet – Fond vodovodu – úrokové sazby klesají – nyní 2,7 na půl roku (předtím 4,2 %)
- 12.9.2024 jsme založili nový profil zadavatele, a to pod Ministerstvem pro místní rozvoj – bezplatný nástroj NEN
- 18.9.2024 proběhla kontrola ze strany SZIF na vybavení do KD, bez závad, dotaci ve výši 80 % nákladů 255  484,- Kč přišla na účet 
14.10.2024. V září přišly i dotace na hospodaření v lese za rok 2023. 
- 20. a 21.9. 2024 proběhly volby do Zastupitelstva Kraje Vysočina – výsledky nejsou zatím potvrzen z důvodu podání námitek.
- 27.9.2024 proběhlo místní jednání stavebního úřadu na povolení zasíťování parcel. V souladu s územní studií jsme nechali do KN 
zapsat GP, nyní už v KN vidíte pozemek p.č. 365 rozparcelovaný. Geometrický plán stál 15 000,- Kč. Zasíťování určitě až na jaře, 
nyní visí Veřejná vyhláška, aby nabyla právní moci. Nyní řešen rozpočet na prodloužení vodovodu a přípojky. Veřejné osvětlení  
bude řešeno svépomocí s panem anonymizováno i položení chráničky pro datové kabely. El.en. přípojku bude řešit ED.G, viz další 
bod. Jednání. 
- 27.9.2024 – kontrola komínů a 2.10.2024 zabezpečení hasičky. S projektantem na rekonstrukci hasičské zbrojnice voláno, měl 
předložit do konce srpna. Omlouval se, že z důvodu nového stavebního zákona od 7/2024 zpracovával řadu malých projektů pro 
soukromníky. Slíbil do konce roku. 
- od 21.10.2024 na žádost občanů bylo dohodnuto s firmou Proagro, a.s., která vozí seniorům obědy do Dlouhého, že odběrné místo 
přesuneme k prodejně COOP (zejména v zimě je to pro občany schůdnější než v areálu JZD, kde nebývá cesta udržovaná). 
- 15.10.2024 nás navštívil končící náměstek pan  anonymizováno  s úředníkem panem  anonymizováno. Diskutováno o budoucí 
opravě průtahu obcí a o silnici do Bobrové. Nyní Kraj požádal Městys Bobrovou o vyjádření, zda by část silnice na jejich katastru  
převzali do vlastnictví nebo by byli ochotní se spolupodílet 50 % na opravě. U nich je to cca 1 km, u nás 1,5 km. Předpokládané  
náklady při spoluúčasti pro naši obec by činila cca 1 800 000,- Kč. Dle informací Ing. anonymizováno se nyní soutěží projektant na 
průtah obcí od č.p. 107 (anonymizováno) po č.p. 103 (anonymizováno). V rámci projektu se obec bude muset přidat s opravou 
kanalizace v komunikaci, šoupat, případně obrubníků či doasfaltování nadlimitní části silnice – dle zástupců kraje by se mělo jednat  
o komunikaci 6 m včetně krajnic. Zastupitelstvo městyse Bobrová proběhne 4.11.2024.
- 10. a 11.10.2024 jsme se se starostkou zúčastnili celostátní konference SMS ČR ve Valticích. Důležité informace z  činnosti a 
z ministerstev.
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-  v lese  teď proběhla  nahodilá  těžba,  zejména po vývratech.  Pan  anonymizováno s panem  anonymizováno  tento týden staví 
oplocenky na Kříštici a na Kamenci (tam jak hořelo). 
- Vydláždění před kostelem v Bobrové bylo odsunuto na jaro 2025, příslib finančního daru bude přesunut do rozpočtu na rok 2025. 
- Plánované akce do konce roku: - 20. 10. Drakiáda – organizuje anonymizováno pod záštitou obce, 29.11.-Adventní tvoření, 1.12. 
– rozsvícení vánočního stromu, 22.12. – vánoční besídka. 22.11.2024 bude 10. Vesnický kvíz, 24.11.2024 bude navazovat Seniorský  
kvíz.  Místostarostka  požádala  Jaroslava  Stupku,  zda  by  s Josefem  Hlavatým nedořešili  umístění  dataprojektoru  na  tyč  v sále. 
Souhlasil. 
Návrh usnesení č. 06/24/03 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí hospodaření obce a zprávu o činnosti. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

4) Žádost o finanční podporu na zajištění sociálních služeb – Portimo , o.p.s.
Žádost obdrželi zastupitelé e-mailem. Portimo žádá o finanční podporu pro zajištění sociálních služeb pro 
občany v naší  obci,  kteří  se  ocitli  v nepříznivé životní  situaci  od malých až  po staré.  Je  to  na zajištění 
dostupnosti  sociálních  služeb  pro  občany  v naší  obci.  Např.  také  pomáhají  s oddlužením.  V roce  2024 
neposkytovali  v naší  obci  službu,  proto také žádají  pouze o 3 tis.  Kč.  Po krátké diskusi  bylo navrženo 
požadovaný finanční dar schválit. 
Návrh usnesení  č.  06/24/04  – Zastupitelstvo  obce  Dlouhé  schvaluje  3000,-  Kč poskytnutí  finanční 
podpory formou daru organizaci Portimo, o.p.s. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

5) Schválení finančního daru na povodně 
Místostarostka informovala, že se se starostkou hned po povodních přidaly k místní občance anonymizováno, 
která  odjížděla  pomoci  do  postižené  oblasti  a  zakoupily  „rychlou“  pomoc  potřebným  (košťata,  lopaty, 
úklidové prostředky, dezinfekce…) v hodnotě necelých 9 000,- Kč. Tak jako vždy v minulosti, navrhujeme 
přispět i finančně. Navrhujeme např. využít možnosti Sdružení místních samospráv, jehož jsme členem, které 
zřídilo transparentní účet pro tuto pomoc a někdy v lednu 2025 by rozdělilo vybrané peníze mezi postižené 
obce, a  to podle krajských manažerů působících v místě povodní, kteří znají situaci. Peníze nebudou účelově 
určeny,  obce  s nimi  budou  moci  volně  nakládat.  Takto  jsme  přispěli  v roce  2021  pro  obce  postižené 
tornádem. Tehdy to bylo 15 000,- Kč. Případně pokud byste měl někdo kontakt přímo na nějakou postiženou 
rodinu,  můžeme  se  domluvit  i  takto,  sdělila  místostarostka. Po  krátké  diskusi  a  po  nahlédnutí  na 
transparentní účet SMS ČR pro povodně bylo odsouhlaseno hlasování o částce 50 000,- Kč. Schváleno. 
Návrh usnesení č. 06/24/05 - Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnout finanční dar ve výši 50.000,- Kč 
prostřednictvím SMS ČR na jím zřízený transparentní účet pro povodně.
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

6) Žádost o umístění dopravního zrcadla
Žádost  obdrželi  zastupitelé  s pozvánkou.  Je  od  pana  anonymizováno,  chtěl  by  umístit  zrcadlo  na  sloup 
veřejného osvětlení před jejich plotem – špatný výhled při vyjíždění ze dvora (couvají). Místostarostka ho 
informovala, že s největší pravděpodobností bude muset být povolení od ED.G (sloup je jejich), případně by 
to  muselo  být  na  samostatném  sloupku.  Dále  by  mělo  být  vyjádření  KSÚS,  protože  je  to  u  krajské  
komunikace i když to navazuje na místní komunikaci. Mělo by být i vyjádření policie…. Místostarostka  
tento  postup  konzultovala  s panem  anonymizováno (cestmisrtem  KSÚS).  Nejdříve  kontaktovat  pana 
anonymizováno na  KSÚS.  Místostarostka  má  vyfocené  místo  a  pošle  mu  žádost  k  vyjádření.  Pokud 
odsouhlasíme, zkusila bych to domluvit přes KSÚS v Bystřici, tak jak jsme řešili zrcadlo na křižovatce u 
výjezdu od OÚ (před Šrámkem). Pan anonymizováno je ochoten podílet se na jeho zakoupení. Proběhla větší 
diskuse. Zastupitelé si myslí, že by jim to nepomohlo, ale mohlo by to zpřehlednit křižovatku u č.p. 52, kdy 
se vyjíždí z místní komunikace na krajskou. Problém v zaparkovaných autech v celé ulici. 
Usnesení č. 06/24/06 – Zastupitelstvo obce schvaluje zahájit jednání k povolení umístění dopravního 
zrcadla  k domu  č.p.  19  pro  bezpečnější  výhled  z místní  komunikace  i  od  kapličky  z komunikace 
krajské. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

7) Schválení uzavření pracovního poměru – Dohody o provedení práce s     členem zastupitelstva  
Předsedající požádala zastupitelstvo o vyslovení souhlasu  (dle § 84 odst. 2 písm. p) zákona o obcích) se 
vznikem  pracovněprávního  vztahu  mezi  obcí  a  členem  zastupitelstva  obce  na  činnost,  která  nesouvisí 
s výkonem jeho funkce. Jedná se o dohodu o provedení práce s Ing.  anonymizováno na přípravu a realizaci 
Vesnického kvízu pro seniory v měsíci listopadu. Zastupitelé souhlasili. 
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Usnesení  č.  06/24/07 – Zastupitelstvo obce vyslovuje,  v souladu s  §  84 odst.  2,  písm.  p)  zákona č. 
128/2000 Sb.,  souhlas  se  vznikem pracovněprávního vztahu (dohody o provedení  práce) mezi  obcí 
Dlouhé a Ing. anonymizováno– příprava a realizace seniorského kvízu.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 1 se zdržel – schváleno

8) Smlouva o převodu práv a povinností z     rozhodnutí o umístění stavby – NN pro zasíťování nových   
parcel pro rodinné domky od EG.D.
Návrh smlouvy obdrželi zastupitelé s pozvánkou. Je vydáno rozhodnutí – stavební povolení na zasíťování 
parcel, nyní je veřejnou vyhláškou vyvěšeno na úřední desce, následně bude nabývat právní moci. Na to  
navazuje předání investorství firmě EG.D, která má zajišťovat položení NN. Dle informací od projektanta  
cca do konce listopadu by mohl mít pro EG.D prováděcí projekt. Mělo by se koordinovat se stavebními  
pracemi na prodloužení vodovodu a veřejného osvětlení pro danou lokalitu. Navrhujeme schválit. 
Usnesení č. 06/24/08 – Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy o převodu práv a povinností  
z rozhodnutí o umístění stavby – NN pro zasíťování nových parcel pro rodinné domky s firmou EG.D 
a.s.  
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

9) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene pro vedení NN pro nové parcely na obecních 
pozemcích
Navazuje na předchozí bod. Jedná se o schválení, že bude v budoucnu s obcí uzavřena smlouva na věcné 
břemeno za uložení NN vedení v obecních pozemcích a to ve prospěch EG.D, a.s. – Navrhujeme schválit. 
Návrh smlouvy obdrželi zastupitelé s pozvánkou.
Usnesení č. 06/24/09 – Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy č. NM-001030081366/001-ELPR 
o  smlouvě  budoucí  o  zřízení  věcného  břemene  s firmou  EG.D,  a.s.  jako  oprávněnou  z věcného 
břemene.   
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

10) Schválení smlouvy s     kolektivním správcem NEVAJGLUJ a.s.  
Místostarostka předložila  ke schválení  smlouvu.  V minulosti  ZO řešilo  již  2x,  kdy jsme se  nepřikláněli 
k podpisu  z důvodu  velké  administrativní  zátěže  a  nízkého  finančního  ohodnocení.  Sdružení  místních 
samospráv  doporučuje  s touto  firmou uzavřít  smlouvu a  jsou ochotni  nám pomoci  s vyplněním ročního 
dotazníku.  Firma  potřebuje  mít  uzavřenou  smlouvu  s většinou  obcí  (s  90  %  všech  obcí).  Navrhujeme 
schválit. Proběhla diskuse. Dotaz, za co platí tabákové firmy nyní? Jenom za obaly? Místostarostka sdělila,  
že neví. Smlouva má řešit příspěvek firem vyrábějících tabákové výrobky na úklid nedopalků v obcích.  
Návrh usnesení č. 06/24/10 -  Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření Smlouvy o úhradě nákladů na 
úklid a nakládání s odpady tabákových výrobků s kolektivním správcem NEVAJGLUJ a.s.   
Hlasování:   7 pro, 1 proti, 0 se zdržel – schváleno.

11) Schválení záměru odkupu nemovitostí na místní komunikaci 
Místostarostka informovala, že oslovili anonymizováno, zda by byli ochotni prodat část pozemku na Skalkách 
na místní komunikaci. Souhlasili. Předběžný souhlas máme i s dalším vlastníkem, anonymizováno. Po schůzce 
na  místě  a  odsouhlasení  vypracoval  geodet  návrh  Geometrického  plánu  (promítnuto  projektorem). 
Místostarostka požádala znalkyni o posouzení tržní ceny a ceny stromů ( anonymizováno mají vysázeny mladé 
cca 8 let staré stromky). Informace o ceně obdrželi zastupitelé s materiály tak jako zákres do mapy. Dle 
vyhlášky je cena 1 stromu cca 8 000,- Kč. Cena pozemku ,-100 – 150,- Kč pokud to bude na cestu (pokud by 
to bylo bráno jako zemědělský pozemek, tak by byla cena 30,- Kč za m2. Místostarostka navrhuje odkup za 
150,- Kč za m2 + za 6 stromů náhrada po 8000,- Kč u anonymizováno. U pana anonymizováno jsou v budoucí 
cestě  3  starší  stromy  a  keř  (návrh  náhrady  za  2  stromy),  aby  to  bylo  spravedlivé.  Ústní  dohoda  
s anonymizováno  ,  že by se pod komunikací  nachystala chránička pro vodovod a el.en k jejich pozemku. 
Myslíme, že by bylo dobré schválit, když jsou ochotni prodat a v budoucnu bychom mohli propojit Skalky 
na komunikaci do RS. Cesta by tak byla průjezdná, popeláři by do ulice nemuseli couvat. Výhoda i pro  
bydlící.
Předsedající předložila návrh na výpočet kupní částky dle návrhu GP, kde je již přesná výměra:
anonymizováno – z parcely p.č. 364 bude oddělena parcela p.č. 364/6 o výměře 211 m2 x 150,- Kč = 31 650,- 
Kč + 6 ks mladých stromů v hodnotě 8 000,- Kč = 48 000,- Kč. Celková částka za pozemek 79 650,- Kč. 
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anonymizováno – z parcely p.č. 366 bude oddělena parcela p.č. 366/2 o výměře 284 m2 x 150,- Kč = 42 600,- 
Kč. Stromy 3 starší (1 jabloň, 2 slivoně a keř ořech). Náhradu za stromy navrhujeme 16 000,- Kč, aby to bylo 
spravedlivé. Celková částka za pozemek 58 600,- Kč. 
Obec dále uhradí vypracování GP i vklad do KN a poplatek za povolení dělení pozemků. Zajistí vypracování 
kupní smlouvy. 
Petera Roman upozornil, že v případě realizace místní komunikace je potřeba myslet na odvodnění. Už nyní 
bývá při deštích problém, že voda teče po celé délce silnice a k družstvu, není tam nikde otevřený kanál. 
Hubl – u anonymizováno je šachta, mohl by se tam dát rošt.  V nově budované části komunikace na to myslet 
a vyspádovat k vpusti (kanalizace tam je). Souhlas.
Návrh usnesení č. 06/24/11 -  Zastupitelstvo obce schvaluje odkup pozemku p.č. 364/4 o výměře 211 
m2, který bude oddělen dle za částku 79 650,- Kč od anonymizováno, Dlouhé 61 a p.č. 366/2 o výměře 
284 m2 za částku 58 600,- Kč od anonymizováno, Dlouhé 81. Oba pozemky budou odděleny dle GP 500-
147/2024 zpracovaného Ing. anonymizováno z Moravce. Veškeré náklady spojené s odkupem hradí obec 
Dlouhé.
Hlasování:   8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.

12) Změny na sběrném dvoře v     Bobrové  
Předsedající informovala o dalším jednání s AVE CZ. Dohodnuto, aby na AVE zapojené obce zastupoval 
anonymizováno, starosta Podolí. Od 1.10.2024 začal platit přísnější režim, možnost odevzdat pouze v daném 
čase. Občanům jsme zaslali informace e-mailem a vyhlásili rozhlasem. 
1. Zodpovědná osoba za provoz SD: 
- AVE nám oznámilo, že zodpovědnou osobou za provoz SD bude dál pan  anonymizováno (doporučení od 
paní anonymizováno na další osobu si nechávají do zálohy).
- Pan anonymizováno bude na SD přítomen během nové provozní doby, tzn. že bude i otevřena brána a bude 
dohlížet na důsledné tříděný odpadů.
2. Váha:
- pořízení a instalaci váhy zajistí AVE, protože jsou majitelé pozemku a provozovny, a protože za ukládání  
chtějí peníze tak se množství odpadu musí vážit a ne odhadovat 
- s ohledem na roční obrat (zisk) SD jsou limitováni výši možné investice, proto navrhují instalovat starší 
zařízení, které splní účel a bude cenově dostupné. Cena za váhu cca 150 tis. Kč + DPH (možnost vážení 
všech aut do 25 t, délka mostu 7 m).
- pokud centrála AVE investici schválí, tak by váha mohla být zprovozněna v průběhu ledna 2025 
-  po instalaci  bude  svolána schůzka uživatelů  (obcí)  s  AVE kde  nás  seznámí  s  finanční  rozvahou 
projektu, tj. náklady, odpisy, atd...a bude se řešit jakým způsobem se budeme/nebudeme podílet na 
financování 
- jak se bude do pořízení váhy odpad odhadovat (nevážit) ví obsluha SD. Takže se každý uživatel vše dozví  
na místě. 
Návrh usnesení č. 06/24/12 - Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace k provozu sběrného dvora 
v Bobrové.  
Hlasování:   8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.

13) Rozpočtové opatření 6/2024 (na vědomí) a 7/2024
Místostarostka seznámila s provedeným rozpočtovým opatřením č. 6/2024, které schválila starostka (příjmy 
z dotací a ve výdajích human. pomoc po povodních, reliéf lva) a s návrhem rozpočtového opatření č. 7/2024. 
Schváleno bez připomínek.    
Návrh usnesení č. 06/24/13 –Zastupitelstvo obce Dlouhé bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2024 
a schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2024.
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

14) Různé

a) EKO-KOM - Byla zde zástupkyně z Ekokomu, na naši žádost nám dovezla nové krabice na tříděný 
odpad do KD a nějaké reklamní předměty pro děti. Při té příležitosti upozornila na to, že letos je 
poslední rok, kdy budou tolerovat vykazování odevzdaného kovového odpadu hasiči.  Obec musí 
zajistit dosažení procenta vytříděnosti vázaných k jednotlivým rokům. Prvním referenčním rokem je 
rok 2025 a k němu se váže hodnota 60 %. Znamená to, že v tomto roce bude muset v obci dosáhnout 
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množství vytříděných odpadů 60 % z celkového množství komunálních odpadů, jejichž původcem je 
obec.
Hasiči mohou sbírat, ale odevzdávat za obec, fakturovat bude obec a s hasiči by se obec rovnala 
finančním darem.
Návrh  usnesení  č.  06/24/14a  –Zastupitelstvo  obce  Dlouhé  schvaluje  změnu  v systému 
odevzdávání kovového odpadu od roku 2025. V případě zorganizování a odevzdání kovového 
odpadu  po  obci  do  sběrny  prostřednictvím  hasičů  –  SH  ČMS  Sbor  dobrovolných  hasičů 
Dlouhé – jim bude schválen finanční dar ve vykázané hodnotě. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

b) Předsedající se dotázala, jak to vypadá s plánem zkušebního výlovu na Halíři? Pokud vyjde počasí, 
tak zorganizovat operativně letos – na starosti dostal Jan Krejsek. Jan Krejsek také navrhuje, vypustit  
na  podzim rybník  na  Podvesnicích  a  zjistit  stav.  Předsedající  sdělila,  že  je  to  potřeba  oznámit 
Račicím,  že  plánujeme  vypuštění  rybníku  na  Podvesnicích.  Dohodnuto,  že  místostarostka  bude 
informovat starostu sousedních Račic, že plánujeme v listopadu vypuštění rybníka na Podvesnicích.

c) Jan  Krejsek  –  jestli  by  to  nechtělo  odvalit  kousek  kameny  od  lípy  před  hasičskou  zbrojnicí.  
Diskutováno v minulosti, odborníci tvrdí, že si lípa udělá místo sama.  

15) Závěr
Předsedající poděkovala všem za účast a ukončila jednání ve 20.50 hod.

Zápis byl vyhotoven dne: 21. 10. 2024
Zapsal: Tulisová Pavlína    ….………………….…………

Ověřovatelé zápisu:       Krejsek Jan ……………………….………..

      Musilová Ludmila    ……………………………..….

Hlavatá Jaroslava, starostka obce………………………….
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